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Geachte raad, 
 
De fractie van de PvdA heeft ons een aantal vragen gesteld inzake de leges firma 
Hes. In deze brief beantwoorden wij deze vragen. 
 
Vraag 1: Waarom heeft de firma Hes geen legeskosten hoeven te betalen terwijl de 
vergunning 7 maanden door de organisatie is bestudeerd?  

 
Antwoord: Er is geen sprake van een vergunning maar slechts van een aanvraag. 
Deze aanvraag werd tijdens de beoordeling als weinig kansrijk geacht en is verder 
niet meer in behandeling genomen. Het is dan niet ongebruikelijk dat de gemeente 
geen leges heft op een aanvraag waarvan moeilijk te motiveren is of de ambtelijke 
opzet opweegt tegen het te heffen bedrag aan leges.   

 
Vraag 2: Kan de organisatie zelfstandig besluiten de legeskosten niet te heffen? Zo 
nee, wie kan dat besluit wel nemen?  

 

Antwoord: Het vaststellen van belastingaanslagen gebeurt door de 
heffingsambtenaar. Deze kan niet zelfstandig besluiten of hij wel of geen leges in 
rekening brengt want dat volgt uit de verordening. Ten aanzien van bepaalde zaken 
kan eventueel nog de hardheidsclausule worden toegepast door het college. 
 
Vraag 3: Is de wethouder ervan op de hoogte dat het aanvragen van een vergunning 
door vele bewoners niet wordt gedaan vanwege de kosten, die men kwijt is, ook als 
de vergunning wordt afgewezen. En dat de legeskwijtschelding van de firma Hes tot 
een ongelijke behandeling leidt, waarop andere bewoners niet kunnen rekenen. Wat 
gaat de wethouder stante pede ondernemen om deze ongelijkheid weg te nemen.  

 

Antwoord: Dit vooringenomen standpunt klopt niet en kunnen wij allesbehalve 
volgen. Zoals hiervoor vermeld is het in alle gevallen niet ongebruikelijk dat de 
gemeente geen leges heft op een aanvraag waarvan moeilijk te motiveren is of de 
ambtelijke opzet opweegt tegen het te heffen bedrag aan leges. Dit is juist vanuit het 
oogpunt van een goede dienstverlening gedaan.  
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Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 

  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Castricum 
  

De heer W. van Twuijver De heer drs. A. Mans 
secretaris burgemeester 
  
 


